
Sitno, 28 marca 2013 roku 
 

ST - 0043/VI/33/2013 
 

Protokół Nr XXXIII/2013 

R a d y  G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 28 marca 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sitno na lata 2013-2017, 

- w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno" z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
terenie Gminy Sitno na rok 2014, 

- w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy na rok budżetowy 2014 środków funduszu  
sołeckiego, 

- w sprawie podziału Gminy Sitno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 
granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

- sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązkowego przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości będących własnością Gminy Sitno, 

- w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2013r., 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/167/2012 w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013, 

- w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

- w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych  
odpadów, 

- w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik, 

- w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie  
odpadami komunalnymi, 

- w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 

- w sprawie korzystania z autobusów w zakresie promocji gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Sitnie za rok 2012 oraz wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

w gminie. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 
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8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 

 

 

Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXXIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych i przybyłych sołtysów: Panią Mańko 

Agnieszkę, Zawadę Janinę, Stanuch Monikę oraz Pana Skrętułe Stanisława, a 

także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana Kajetana Protasa, Skarbnik 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, 

kierownika GOPS Panią Barbarę Tor i Pana kierownika Andrzeja Kicińskiego. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 17
00

.  

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa 

Radnych ma jakieś uwagi do porządku obrad sesji.  

 Pan Sekretarz poprosił, aby do porządku obrad dołączyć jeszcze uchwałę 

zmieniającą uchwałę nr XXXII/179/2013, którą podjęliśmy na poprzedniej sesji 
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w sprawie ustalenia szczegółowych zasad dotacji oddziałom kasy „0” 

w szkołach podstawowych. Uchwała ta została zakwestionowana przez RIO, 

a w związku z tym konieczne było naniesienie pewnych poprawek dotyczących 

zakresu kontroli. 

 Dalej Pan Sekretarz poprosił o umieszczenie jeszcze jednej uchwały 

w porządku obrad w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Ponieważ uwag więcej nie było Państwo Radni przyjęli proponowany 

porządek obrad wraz z propozycjami Pana Sekretarza jednogłośnie 

w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

Ad.4 

 

Podjęcie uchwał 

  

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty i propozycje Uchwał 

celem ich podjęcia i omówienia: 

 

1) Uchwała Nr XXXIII/180/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyło się 

posiedzenie Komisji Budżetowej, na którym omówiono i przeanalizowano 

odczytane przez Panią Skarbnik zmiany w budżecie.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XXXIII/181/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2013-2017. 
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Pani Skarbnik omówiła uchwałę i poinformowała, że jest ona 

konsekwencją poprzedniej uchwały. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr XXXIII/182/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno” z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na terenie Gminy Sitno na rok 2014. 

 

Pan Wójt omówił uchwałę i przedstawił, jakich organizacji ta uchwała 

dotyczy w naszej Gminie. 

Dalej Pan Wójt przedstawił, w formie ustnej sprawozdanie ze współpracy 

z organizacjami pozarządowymi. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała Nr XXXIII/183/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy na rok budżetowy 2014 

środków funduszu sołeckiego. 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że jest to terminowa uchwała, którą musimy 

podjąć w odpowiednim terminie, jeżeli chcemy utworzyć fundusz sołecki. 

Pan Pawlicha zapytał, czy fundusz sołecki zostaje na tym samym poziomie 

od jednego mieszkańca, co w zeszłym roku. 

Pan Wójt powiedział, że na podobnym poziomie jak w ubiegłym roku. 

Następnie Pan Wójt powiedział, że należy pamiętać, aby do końca września 

złożyć wymagane dokumenty, jeśli chodzi o fundusz sołecki. 

Pan Sekretarz dodał, że należy dokładnie sprecyzować potrzeby, jeśli 

chodzi o fundusz sołecki, ponieważ później jest trudno cokolwiek zmienić. 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

5) Uchwała Nr XXXIII/184/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie podziału Gminy Sitno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

Pan Pawlicha stwierdził, że w tym przypadku Karp będzie poszkodowany. 

Pan Sekretarz omówił uchwałę. 
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6) Uchwała Nr XXXIII/185/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązkowego 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości będących 

własnością Gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz poinformował, że chodzi o część działki w Bożym Darze 

tam gdzie jest boisko i około 0,5ha w Stanisławce za ogrodzeniem przy byłej 

szkole. Jest to działka Gminna, którą również chcemy wydzierżawić. 

Dalej Pan Sekretarz dodał, że chcemy, aby dzierżawa była na 10lat. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

7) Uchwała Nr XXXIII/186/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno w 2013r. 

 

Pan Wójt omówił odczytaną uchwałę i poinformował, że na dzień 

dzisiejszy zostało już wykorzystane 80% środków przekazanych na ten cel, 

dlatego też będzie bardzo trudno do końca roku utrzymać tą kwotę. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

8) Uchwała Nr XXXIII/187/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/167/2012 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2013. 

 

Pan Pawlicha zapyta, czego dotyczą te punkty. 

Pan Wójt wyjaśnił, że w pierwszy punkt dotyczy finasowania programów 

profilaktyczno-edukacyjnych w szkołach podstawowych i gimnazjach, drugi 

punkt to wspomaganie i organizacja imprez sportowych oraz akacji 

promujących bezalkoholowego życia, wspomaganie zdrowego trybu życia, 

natomiast trzeci punkt dotyczy finansowania imprez kulturalnych i spektakli 

o tematyce profilaktycznej dla dzieci z rodzin patologicznych oraz wycieczek, 

obozów, kolonii. 

 W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie Uchwałę. 
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Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, 

0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

9) Uchwała Nr XXXIII/188/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 

a powstają odpady komunalne. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w uchwale tej chodzi konkretnie o Ośrodek 

Zdrowia, szkoły i różnego rodzaju działalności na terenie gminy. 

Pan Pawlicha zapytał, czy są też w tym wliczone remizy strażackie. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jeszcze nie wiadomo jak to będzie, ale remizy 

i tak należą do Gminy. 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, 

0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

  

10) Uchwała Nr XXXIII/189/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Pan Biłant stwierdził, że według § 4 pkt 1 będziemy musieli teraz, co 

kwartał pakować szkło, butelki i wieść je do szkoły w Jarosławcu, bo tam będzie 

teoretycznie punkt zbiórki selektywnych odpadów.  

Pan Sekretarz powiedział, że jeżeli jest błąd w zapisie to trzeba to będzie 

zmienić.  

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że wszystko jednak zależy od 

specyfikacji przetargowej. Natomiast specyfikacja przetargowa będzie 

sporządzona na podstawie deklaracji zebranych od mieszkańców. 

W zamówieniu musimy podać, iż firma, która wygra przetarg ma zapewnić 

worki, pojemniki, a także ma zapewnić tym osobom, które składają deklarację, 

że będzie to zbiórka selektywna odpowiednie worki. 

Podsumowując Pan Sekretarz powiedział, że podstawą do określenia 

zamówienia będą deklaracje od mieszkańców, a następnie specyfikacja 

zamówienia, w której będzie zawarte jak będzie odbywała się zbiórka odpadów. 

Musimy również przyjąć taką stawkę, aby wystarczyło na odbiór odpadów 

od mieszkańców, a także na zabezpieczenie środków z tych pieniędzy na 

wynagrodzenie dla zbierających opłaty za odpady. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że chcemy ustalić stawki w następujący 

sposób: dla rodzin 1-4 osób naliczane ma być od osoby, natomiast powyżej 

4osób już nie naliczać większej stawki tylko, jak za 4 osoby. 
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Pan Szajnoga powiedział, że jest to nie sprawiedliwe. Według niego stawka 

powinna być od 1 osoby w górę, czyli za każdą osobę oddzielnie. 

Pan Sekretarz stwierdził, że jeżeli tak będzie naliczana stawka to 

„…rodzina wielodzietna zapłaci więcej niż ma na chleb”. 

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, iż w tej chwili jeszcze nie 

podejmujemy uchwały odnośnie stawek, a wiec skończmy najpierw dyskusję 

nad tą uchwałą, która została odczytana, a dopiero później przejdziemy do 

stawek. 

Pani Mańko zapytała, czy jeżeli zadeklaruje selektywny odbiór śmieci to 

będą one odbierane raz na trzy miesiące. 

Pan Przewodniczący powiedział, że to będzie tak jak do tej pory. 

Pan Wójt stwierdził, że powinniśmy mimo wszystko utworzyć gminne 

punkty zbiórki odpadów. 

Po dyskusji ustalono, że w w/w uchwale z § 4 pkt 5 zostaje z treści 

wykreślony ust. 1. 

Pan Szajnoga zapytał, co ze szkłem, które jest zbite ( szyby, słoiki itp.) 

Pan Sekretarz powiedział, trzeba będzie raz w roku zorganizować zbiórkę 

takiego szkła. 

Pan Palikot zapytał, co ze zbiórką opon. 

Pan Sekretarz powiedział, że Gmina będzie musiała również zorganizować 

zbiórkę opon. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie Uchwałę z tą poprawką, która została naniesiona. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, 

0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

11) Uchwała Nr XXXIII/190/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty 

za pojemnik. 

 

Pan Marek Biłant zaproponował, aby stawki za odpady nie liczyć od 

mieszkańców tylko od pojemności pojemnik, za jego odbiór, tak jak jest obecnie 

z zachowaniem tych kwot, które są teraz. Trzeba będzie jednak uwzględnić 

kwoty, które są na osiedlu, ponieważ tam odpady są odbierane, co 2 tygodnie, 

a nie tak jak u innych mieszkańców, co miesiąc. 

Pan Sekretarz powiedział, że jak my w takim wypadku traktujemy ludzi 

samotnych, „(…) kiedy ta osoba zapłaci za pojemnik i rodzina 4osobowa, też 

tyle samo zapłaci za ten pojemnik”. 

Dalej Pan Sekretarz stwierdził, że tak naprawdę to zależy od nas, jaki 

sposób odbioru odpadów przyjmiemy, czy to będzie od pojemnika, czy też od 

osoby. 
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Pan Przewodniczący powiedział, że gdyby uśrednić, że rodzina liczy 4 

osoby to w tej chwili by nam wychodziło 3zł od osoby. 

Dalej Pan Przewodniczący stwierdził, że w chwili obecnej za odpady płaci 

może około 60% mieszkańców, jednak gdyby wszyscy mieszkańcy gminy 

płacili to firma i tak by miała więcej pieniędzy. A taki właśnie będzie wymóg, że 

wszyscy mieszkańcy będą musieli płacić za odpady. 

Pan Przewodniczący poprosił o podanie konkretnych propozycji odnośnie 

stawek. 

Pan Jerzy Mazurek zaproponował, aby od osoby ustalić stawkę 3 zł, 

natomiast w przypadku osób, gdzie jest ich więcej, bądź też rodzin 

wielodzietnych to Wójt może podjąć decyzje o częściowym umorzeniu. 

Ewentualnie niech opieka społeczna za nich zapłaci.  

Pan Stefańczuk zapytał,: „czy w deklaracji chodzi o osoby zameldowane 

czy zamieszkujących”. 

Pan Sekretarz powiedział, że na pewno powinny być wszystkie osoby 

zamieszkałe ujęte w deklaracji. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że śmieci będą musiały być odbierane 

raz w miesiącu. 

Pan Biłant powiedział, że w przypadku Osiedla w Jarosławcu to nie będą 

takie same koszty, ponieważ na Osiedlu w Jarosławcu śmieci są odbierane 2 

razy w miesiącu. Czyli jeżeli w tej chwili rodzina 4 osobowa płaci 18 zł to teraz 

będzie płaciła 24 zł przy stawce 3zł od osoby, ponieważ śmieci musza być 

odbierane 2 razy w miesiącu. 

Pan Sekretarz powiedział, że możemy w specyfikacji przetargowej zapisać 

żeby odbiór śmieci na Osiedlu w Jarosławcu był 2 razy w miesiącu w okresie 

letnim, a w okresie jesienno-zimowym może być raz na miesiąc. 

Pan Wójt stwierdził, że jeżeli będzie segregacja odpadów to wystarczy 

odbiór odpadów raz w miesiącu. 

Dalej Pan Wójt powiedział, iż środowisko wiejskie ma wiele możliwości 

zagospodarowania odpadów. 

Pan Biłant powiedział, że za wyjątkiem osiedla. 

Pan Juszczak dodał, że jeszcze za wyjątkiem bloków. 

Pan Przewodniczący powiedział, że musimy jakieś stawki ustalić. 

Pan Biłant jeszcze raz podkreślił, że na terenie Osiedla i bloków nie da się 

nic zdegradować i jeżeli będzie stawka 3 zł od osoby to łączna stawka 

podrożeje. 

Pan Przewodniczący powiedział, że jeżeli odpady będą odbierane raz 

w miesiącu to stawka nie podrożeje. 

Pan Biłant odpowiedział, że jeżeli odpady będą odbierane tylko raz 

w miesiącu na Osiedlu to worki z odpadami będą stały koło kontenera.  

Natomiast, jeśli odpady mają być odbierane raz w miesiącu to trzeba dać 

większe pojemniki na Osiedlu. 

Pan Sekretarz powiedział, że to wszystko będzie uzgadniane na podstawie 
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deklaracji i ujęte w specyfikacji przetargowej. 

Pan Pawlicha zaproponował stawkę 3 zł od osoby za odpady segregowane, 

za odpady niesegregowane 5zł i w rodzinach powyżej 4 osób za każdą następną 

osobę 50% stawki, czyli w przypadku segregowanych odpadów 1,5 zł. 

W wyniku dyskusji przegłosowano następujące propozycje: 

1 propozycja 3zł od osoby za odpady segregowane, 5zł za odpady 

niesegregowane i nieruchomość zamieszkała powyżej 4osób płaci jak za 4 

mieszkańców. 

Za przyjęciem było 2 głosy, przeciw 8 głosów i 5 głosów wstrzymujących 

się. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na podstawie głosowania ta 

propozycja nie przechodzi. 

2 propozycja to 3 zł od osoby za odpady segregowane, 5zł za odpady 

niesegregowane i nieruchomość zamieszkała powyżej 4osób za każdą następną 

osobę 50% stawki. 

Za przyjęciem było 10 głosów, przeciw 3 głosy i 2 głosy wstrzymujące się. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wyniku głosowania przeszła ta 

propozycja. 

 

Następnie po dyskusji nad § 2 wyżej wymienionej uchwały ustalono 

następujące stawki: 

1. Ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

odbieranymi od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych: 

1) za pojemnik o pojemności 120 l – w wysokości 20 zł, 

2) za pojemnik o pojemności 240 l – w wysokości 40 zł, 

3) za pojemnik o pojemności 1100 l – w wysokości 150 zł, 

4) za pojemnik KP-7 o pojemności 7000 l – w wysokości 500 zł, 

5) za worek o pojemności 120 l – w wysokości 20 zł, 

6) za worek o pojemności 240 l – wysokości 40 zł. 

2. Ustala się niższe stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, jeżeli odpady komunalne są 

zbierane i odbierane w sposób selektywny: 

1) za pojemnik o pojemności 120 l – w wysokości 12 zł, 

2) za pojemnik o pojemności – 240 l – w wysokości 24 zł, 

3) za pojemnik o pojemności 1100 l – w wysokości 100 zł, 

4) za pojemnik KP-7 o pojemności 7000 l – w wysokości 400 zł, 

5) za worek o pojemności 80 l – w wysokości 10 zł, 

6) za worek o pojemności 120 l – w wysokości 12 zł. 

Wyżej wymienione stawki za pojemniki i worki zostały przegłosowane 

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący poddał propozycje pod głosowanie.  

Wszyscy Radni byli za przyjęciem tych stawek. 
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12) Uchwała Nr XXXIII/191/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że terminy zbierania opłat za odpady są ustalone 

takie jak terminy zbierania podatku. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

13) Uchwała Nr XXXIII/192/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że deklaracja nie powinna w ogóle 

zawierać części E, ponieważ jest to ujawnianie danych osobowych. 

Pan Juszczak zapytał, co ma wpisać osoba w części E skoro wynajmuje 

mieszkanie. 

Pan Sekretarz powiedział, że tak naprawdę jest najważniejsze imię 

i nazwisko i liczba deklarowanych osób. 

Pan Juszczak zapytał,: „czy w pouczeniu do deklaracji punkt 4 jest 

wymogiem?” 

Pan Sekretarz odpowiedział, że nie jest to wymogiem, a w związku z tym 

powiedział, że ten punkt z pouczenia wykreślamy.  

Pan Szajnoga powiedział, że jeszcze powinniśmy wykreślić cześć E 2 

z deklaracji. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jeżeli to wykreślimy to nadzór może nam 

odrzucić uchwałę i nie wyrobimy się w czasie. 

 Po dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w uchwałę 

z wykreślonym punktem nr 4 z pouczeń. 

 Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za, 

1 przeciw i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

14) Uchwała Nr XXXIII/193/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie korzystania z autobusów w zakresie promocji gminy. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że chodzi tutaj o umożliwienie wyjazdów 

autobusów na zawody, wyjazdy sołtysów i radnych itp., wynajmu autobusów. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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15) Uchwała Nr XXXIII/194/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Pan Palikot zaproponował prowizję w wysokości 10%. 

Pan Niedźwiedź przychylił się do propozycji Pana Palikota. 

Następnie Pan Pawlicha zaproponował prowizję w wysokości 5%. 

Pan Wójt zaproponował prowizję na poziomie podatku rolnego, czyli 15%. 

Ponieważ więcej propozycji nie było Przewodniczący poddał pod 

głosowanie, jako pierwszą propozycje prowizję w wysokości 10%. 

Za tą propozycją głosowało 12 radnych, 1 przeciw, 2 głosy wstrzymujące 

się. 

W wyniku głosowania prowizję ustalono w wysokości 10%. 

 

16) Uchwała Nr XXXIII/195/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 marca 2013r. 

w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/179/2013 z dnia 28 lutego 2013 r. 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad udzielania dotacji oddziałom 

klasy „0” w szkołach podstawowych oraz szkołom publicznym 

prowadzonym przez osoby prawne i fizyczne na terenie gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w związku z zakwestionowaniem przez RIO 

poprzedniej uchwały z powodu braku uszczegółowienia zasad kontroli. 

Podejmujemy uchwałę zmieniającą uchwałę z dnia 28 lutego 2013r. 

z uwzględnieniem szczegółowych zasad kontroli. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 5  

 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Sitnie za rok 2012 oraz wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

w gminie. 

 

Pani Barbara Tor kierownik GOPS-u przedstawiła sprawozdanie 

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Pan Sekretarz zapytał, jak sprawują się asystentki rodziny i czy są one 

potrzebne. 

Pani Tor wyjaśniła, że od 1 marca jest zatrudnionych dwoje asystentów ze 

środków zewnętrznych. 

Pan Pawlicha zapytał ile rodzin jest objętych pomocą asystenta rodziny. 
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Pani Tor odpowiedziała, że 12 rodzin przypada na 1 asystenta, czyli 

w sumie jest docelowo objętych 24 rodziny. 

Dalej Pani Tor powiedziała, że potrzeby zatrudnienia asystenta, są jednak 

ze względów finansowych na chwilę obecną zatrudniamy asystentów tylko ze 

środków zewnętrznych z programu EFS. 

Pan Pawlicha zapytał, czy asystentki są z terenu gminy. 

Pani Tor wyjaśniła, że obie asystentki są z terenu naszej gminy. 

Na koniec Pani Tor podziękowała za wysłuchanie sprawozdania. 

 

Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Sprawy drogowe (odśnieżanie), 

2. Sprawy zabezpieczenia budynku w Jarosławcu 

3. Sprawy gospodarcze ( wywóz nieczystości, wykonanie krat w byłej szkole 

w Stanisławce), 

4. Sprawy remontu hydroforni w Stanisławce i porządkowania pomieszczeń 

po byłych lokatorach, 

5. Sprawy możliwości złożenia projektów na sanitację Sitna, Stabrowa, 

Jarosławca. 

6. Sprawy termomodernizacji szkół, 

7. Sprawy strażackie, 

8. Sprawy rolnicze, 

9. Sprawy kulturalne, 

10. Sprawy sportowe. 

 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

  

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji. 

 

 

Ad. 8 

 

Sprawy różne 

 

Pan Pawlicha zapytał, jak wygląda sprawa wniosku na kolektory. 

 Pan Wójt wyjaśnił, że na chwilę obecną jeszcze nie ma informacji. 
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 Pan Gazda zapytał, czy można wynajmować salę w Centrum Kultury. 

 Pan Wójt powiedział, że przez okres 5 lat nie możemy pobierać żadnych 

opłat za wynajem sali. 

 Pan Sekretarz powiedział, że będzie można wynajmować salę tylko 

musimy znaleźć inną formę wynajmu. 

 Następnie Pan Sekretarz powiedział, że w Stanisławce zaczęła działać 

świetlica środowiskowa. Jest zatrudniona osoba na ½ etatu, są komputery, 

a więc coś się dzieje. 

 Dalej Pan Sekretarz poinformował, że myślimy jeszcze o połączeniu 

Biblioteki z Centrum Kultury. Zostały wysłane już pisma do Biblioteki 

Wojewódzkiej w Lublinie i do Krajowej Rady Bibliotekarstwa w Warszawie 

z prośbą o opinię w tej sprawie.  

  

Pan Palikot powiedział, że musimy jakoś rozmawiać ze Starostwem 

w sprawie dróg powiatowych, ponieważ te drogi zaczynają się łamać i tak 

naprawdę nie da się już jeździć tymi drogami. 

Pan Pawlicha powiedział, że trzeba będzie się zastanowić nad pługiem do 

naszego ciągnika, ponieważ tą równiarką nie można nic zrobić w zimie. 

Pan Wójt powiedział, że będziemy o tym myśleć bliżej trzeciego 

kwartału, jeżeli będzie przyzwolenie Radnych. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że jest nam tak naprawdę potrzebny ciągnik 

z ładowaczem na okres zimowy. 

Następnie Pan Wójt powiedział, że będzie potrzeba też postawienia wiaty 

na samochód. 

Pan Gazda przypomniał, że swojego czasu proponował, aby skorzystać 

z ciągników rolników do odśnieżania. Prawie na każdej wsi znajdzie się rolnik 

posiadający duży ciągnik z ładowaczem. 

Pan Biłant powiedział, że w budżecie zaplanowana jest budowa dojazdów 

po jednej stronie na osiedlu w Jarosławcu (20tys. zł). Jednak jest inna 

propozycja mieszkańców, aby przenieść te pieniądze z inwestycji na remonty 

i wylać odcinek asfaltowy wjazdu na osiedle, a resztę przeznaczyć na zrobienie 

wszystkich ulic na osiedlu „(…) w ten sposób, że najpierw wyrównać spychem 

później wysypać gryzem i przejechać wałem”. 

Pan Sekretarz powiedział, że te pieniądze były planowane na kostkę na 

połączenie chodnika na Osiedlu z blokami. 

Pan Biłant powiedział, że były zabezpieczone oddzielne środki na wjazdy 

i oddzielne na połączenie chodnika. 

Pan Sekretarz powiedział, że rzeczywiście tak jest tylko nie wiadomo, czy 

tych pieniędzy wystarczy na kostkę. 

Pan Gazda zapytał jak wygląda sprawa Pana Panasa. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Pan Panas musi otworzyć drogę dla pieszych 

i pojazdów uprzywilejowanych. 
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Pan Przewodniczący poprosił o poprawienie drogi do Pana Marka 

Pietrusiewicza w Sitnie, która jest drogą Gminną. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że trzeba poprawić drogę w Karpiu za 

torami. 

 

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

W głosowaniu nad protokołem brało udział 13 Radnych. 

Protokół Nr XXXII/2013 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli Protokół Nr XXXII/2013  

w głosowaniu jawnym przy 10 głosach za, 0 – przeciw i 3 głosach 

wstrzymujących się. 

Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk                Edward Tukiendorf 

 


